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Enkel fråga till Kommunstyrelsens ordförande

Kommunen (majoriteten) köpte Forum 2018, för fyra ggr så mycket pengar 

som man en gång sålde det för. Nu har ANK eller delar av det flyttat in i 
byggnaden, med de börjar nya kostnader att rulla in. Dels hyra som ANN 

behöver extra medel i samband med budgeten för att täcka, 1,2 mkr drygt, 
samt 360tkr för lokalvård så totalt ca l,6mkr. Nu har man bytt 

utebelysningen vid Forum till LED-lampor, i samband med detta ska man 

även ha bytt ut stolparna trots att behovet inte fanns. De gamla stolparna är 

nu kasserade.

Med anledning av ovanstående:

- Fanns det behov av att byta även stolparna?
- Var de gamla stolparna funktionsdugliga?
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